
  Protokół  nr L/10
z obrad L sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu  30 marca 2010 roku  
w godzinach  1100    - 1442    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku.
W obradach uczestniczyło 23 radnych,  na ogólny stan 23 (lista obecności  w załączeniu 
do protokołu).  

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
3. Zmiany w porządku obrad.
4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności.
5. Wysłuchanie  kupców ełckich  dzierżawiących  działki  komunalne  przy  skwerze  na 

rogu ul. Armii Krajowej  i   Małeckich.
6. Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1) zmian w budżecie miasta na 2010 rok,
2) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

na  realizację  zadań  związanych  z  funkcjonowaniem  Biura  Regionalnego 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2010 roku,

3)  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Ełckiemu  na  realizację  zadania  kultury 
fizycznej  i  sportu,  związanego  z  zakupem łodzi  wioślarskiej  „czwórki”  regatowej 
Międzyszkolnemu  Ośrodkowi  Sportowemu  w  Ełku  działającemu  na  rzecz 
społeczności powiatowej i gminnej,

4 uchylenia uchwały  w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 
Samorządowi  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  na  realizację  zadań 
związanych   z funkcjonowaniem ośrodka przetwarzania danych,

5) zaopiniowania zmiany granic Obszaru Chronionego Krajobrazu Pojezierza Ełckiego,
6) przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie Gminy Miasta 

Ełk na lata 2010-2015,
7)  przystąpienia  do  zmiany  w  części  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego,  zwanego  „EŁK-CYPEL”  oraz  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego, zwanego „EŁK-PARKOWA”,

8)  określenia   wymagań,  jakie  powinien  spełniać  przedsiębiorca  ubiegający  się 
o uzyskanie  zezwolenia  na prowadzenie  działalności   w zakresie  ochrony przed 
bezdomnymi  zwierzętami oraz prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, 
a także grzebowisk  i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części  na terenie  Miasta 
Ełku,

9) określenia zasad udzielania dotacji z budżetu Miasta Ełku na prace konserwatorskie, 
restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do rejestru 
zabytków na terenie Miasta Ełku,

10)  przystąpienia  Gminy  Miasta  Ełk  do  „Porozumienia  między  burmistrzami” 
dotyczącego opracowania i realizacji działań na rzecz zrównoważonej energii,

11) zawarcia Porozumienia z Gminą Ełk dotyczącego powierzenia Gminie Miastu Ełk 
zadania  w zakresie  porad mieszkańcom Gminy Ełk  w Punktach Konsultacyjnych 
prowadzonych  w  ramach  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2010 rok oraz Miejskiego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii na lata 2009-2012,

12) zmiany nazwy Przedszkola Samorządowego Nr 6 w Ełku przy ul. Toruńskiej 8A,
13)   rozpatrzenia skargi Pana Adama Zaparta.
7. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku za rok 

2009.
8. Stanowisko w sprawie zagospodarowania terenu przy skwerze na rogu ulic Małeckich
   i Armii Krajowej.
9. Interpelacje i zapytania radnych.
10. Oświadczenia i wolne wnioski.
11. Zakończenie obrad.
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   Do punktu –1-
Na wstępie sesji został odegrany hejnał Miasta Ełku.
Przewodniczący  Rady  Miasta Waldemar Pieńkowski powitał wszystkich zebranych 

i otworzył  L sesję Rady Miasta Ełku.  Stwierdził prawomocność obrad.   

Do punktu –2-
Przewodniczący   Rady  Miasta   Waldemar  Pieńkowski  poprosił  o  zgłaszanie 

uwag, zastrzeżeń do protokołów nr XLIX/09 z dnia  26 stycznia 2010 roku.
W  związku  z  brakiem  zastrzeżeń  Przewodniczący   Rady   Miasta  Waldemar 

Pieńkowski  stwierdził,  że  protokół  nr  XLIX/09  z  dnia  26  stycznia  2010  roku  został 
przyjęty jednogłośnie bez uwag.

Do punktu –3-
Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar  Pieńkowski  poprosił  o   uwagi  lub 

wnioski do rozesłanego porządku obrad. 
W  związku  z  obecnością  na  sali  obrad  kupców  ełckich  handlujących  przy 

skwerze  na  rogu  ulic  Małeckich  i  Armii  Krajowej  wywiązała  się  dyskusja  nad 
uzupełnieniem  porządku  obrad  o  temat  związany  z  opracowaniem  koncepcji 
zagospodarowania tego terenu. 

Radny Tomasz Bińczak zgłosił wniosek, aby dać możliwość wypowiedzenia się 
kupcom ełckim i  uzupełnić porządek obrad o punkt 5 z tematem: „Wysłuchanie kupców 
ełckich  dzierżawiących  działki  komunalne  przy  skwerze  na  rogu  ul.  Armii  Krajowej 
i   Małeckich.”

Radny  Tomasz  Makowski  zgłosił  wniosek  o  uzupełnienie  porządku  obrad 
o punkt 7  z tematem: Podjęcie stanowiska  w sprawie zagospodarowania terenu przy 
skwerze na rogu ulic Małeckich    i Armii Krajowej.

Przewodniczący  Rady  Miasta   Waldemar  Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 
zgłoszone wnioski, kolejno:

1) za uzupełnieniem porządku obrad o punkt 5 z tematem:  Wysłuchanie kupców 
ełckich  dzierżawiących  działki  komunalne  przy  skwerze  na  rogu  ul.  Armii 
Krajowej  i   Małeckich” głosowało 23 radnych – jednogłośnie „za”,

2) za  przyjęciem  stanowiska  w  punkcie  7  porządku  obrad  w  sprawie 
zagospodarowania terenu przy skwerze na rogu ulic Małeckich    i Armii Krajowej 
głosowało 14, „przeciw” 0 wstrzymało się od głosu 6. Trzech radnych obecnych 
na sali obrad nie wzięło udziału w głosowaniu.

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek poinformował, że do radnych wpłynął 
projekt  uchwały  w  sprawie   wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  gruntowych 
niezabudowanych w drodze darowizny, ale w dniu dzisiejszym nie wnosi o uzupełnienie 
porządku obrad o ten temat. Projekt uchwały zostanie rozpatrzony na sesji w miesiącu 
kwietniu.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar  Pieńkowski  odczytał  propozycję 
porządku obrad uzupełnioną o wyżej przegłosowane tematy i poddał pod głosowanie; 
23 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” radni 
przyjęli porządek posiedzenia jak wyżej. 

 Do punktu –4-
Sprawozdanie  z  działalności  Prezydenta  Miasta  Ełku  w  okresie  od  dnia 

20 lutego  2010 r. do dnia  26 marca 2010 r., w załączeniu do protokołu.
Zastępca  Prezydenta   Miasta  W.  Szelążek  poinformował,  że  uczestniczył 

w zebraniu dot. realizacji drogi krajowej Nr 16.
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Radny T. Bińczak poprosił o więcej informacji odnośnie podjętych zarządzeń:
− zarządzenie   nr  1144/10 z  dnia  17 marca 2010r.  zmieniające zarządzenie  nr 
488/08  z  dnia  7  marca  2008r.  w  sprawie  powołania  Członków  Rady  Sportu  przy 
Prezydencie Miasta Ełku.
− o przyczyny rozszerzenia składu osobowego Zespołu Auditorów Wewnętrznych 
Systemu Zarządzania Jakością Urzędu Miasta.

Naczelnik Wydziału PiSS A.Werla poinformowała,  że zmiany w Radzie Sportu 
polegają na wykreśleniu dwóch członków: śp. W.Makarewicza oraz B.Kott i w to miejsce 
uzupełniono skład o Panów Falacińskiego i Kosiorka.

Sekretarz  Miasta  M.Radziłowicz  poinformował,  że  rozszerzenie  składu 
osobowego auditorów wynika z tego, że dwie osoby – auditorzy są na urlopach; jedna 
jest na urlopie macierzyńskim, druga zwolnienie lekarskie i o te dwie osoby uzupełniono 
Zespoł Auditorów Wewnętrznych Systemu Zarządzania Jakością Urzędu Miasta.

 Do punktu –5-
W imieniu kupców ełckich głos zabrał Pan Stanisław Rogowski,  który odczytał 

petycję  podpisaną przez wszystkich  kupców handlujących przy skwerze na rogu ulic 
Małeckich  i  Armii  Krajowej  oraz  ze  skweru  przy  ul.  Mickiewicza.  Następnie  na ręce 
Przewodniczącego  Rady  Miasta  przekazał  tą  petycję,  która  jest  załącznikiem  do 
protokołu.

Pan Henryk Sinocha uzupełniając zwrócił  uwagę, że są kupcami handlującymi 
w tym miejscu od pokoleń (3 pokolenia). Zaapelował o pozostawienie ich na tym terenie.

Nie podjęto dyskusji w temacie.

 Do punktu –6-
1)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  na  rok  2010, 
w załączeniu do protokołu.

Skarbnik Miasta J. Wróbel poinformował, że zmiany do budżetu miasta, zgodnie 
z załączonym projektem uchwały szczegółowo omawiane były na komisjach.  Następnie 
w imieniu Prezydenta Miasta  wniósł   o podjęcie uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
>  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Wioletta  Paczkowska 
poinformowała, że komisja  pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie miasta. 
>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku 
T.Bińczak  poinformował,  że   komisja   zaopiniowała  pozytywnie  zmiany  w  budżecie 
miasta.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował,  że   pozytywnie  zaopiniowano  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian 
w budżecie miasta na 2010 rok z następującymi wnioskami:
-  wykreślenie  propozycji  wydatkowania  kwoty  9.500  zł  przeznaczonej  na  zakup 
alkometru do pomiaru trzeźwości kierowców,
- wykreślenie propozycji sfinansowania zakupu odśnieżarki do boiska „Orlik” przy Szkole 
Podstawowej  Nr  7  –  Komisja  oczekuje   podania  zasadności  tego  zakupu  oraz 
rozważenia  zlecenia  tego  typu  usług  na  terenie  miasta  firmie  zewnętrznej,  analizy 
kosztów.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążek  odniósł  się  do  wniosku  Komisji 
Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego odnośnie zmiany w planie finansowym wydatków 
budżetowych  w rozdziale  80101.  Dodał,  że propozycja  ta jest  na wniosek Dyrektora 
Szkoły  Podstawowej  Nr  7  z  Oddziałami  Integracyjnymi.  Dotyczy  przesunięcia  kwoty 
25  990  zł  z  zakupu  energii  na  nowo  utworzony  paragraf  wydatków  na  zakupy 
inwestycyjne  w  celu  sfinansowania  zakupu  odśnieżarki  do  boiska  Orlik.  Zakup 
urządzenia  jest  niezbędny  w  celu  właściwego  użytkowania  powierzchni  boiska  w 
okresach wymagających jego oczyszczania.  Poinformował,  że zakupiona odśnieżarka 
będzie  służyła do odśnieżania wszystkich boisk ze sztuczną nawierzchnią trawiastą. 

3



Jeśli przesuniemy decyzje z zakupem o kolejne miesiące to możemy nie zdążyć przed 
zimą.  Zwrócił się  o przyjęcie zmian w budżecie dot. zakupu odśnieżarki.

 Przewodniczący  Rady  Miasta  udzielił  głosu  obecnemu  na  sali  obrad 
Komendantowi KPP w Ełku M.Hyzopskiemu, który zaapelował o nie wykreślanie  pozycji 
dot. zakupu alkometru do pomiaru trzeźwości kierowców. 

Po zakończeniu dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta  Waldemar Pieńkowski 
poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski, kolejno:
1) za wykreśleniem  propozycji  wydatkowania  kwoty  9.500  zł  przeznaczonej  na 

zakup alkometru do pomiaru trzeźwości kierowców głosowało 5, „przeciw” 13, 
wstrzymało się od głosu 5. Wniosek radni odrzucili.

2) za wykreśleniem propozycji sfinansowania zakupu odśnieżarki do boiska „Orlik” 
przy Szkole Podstawowej Nr 7 głosowało 7 radnych, przeciw 12, wstrzymało się 
od głosu 3. Jeden z radnych obecnych na sali obrad nie głosował. Wniosek radni 
odrzucili.
W związku z tym, że zgłoszone wnioski nie uzyskały większości Przewodniczący 

Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w zaproponowanym 
brzmieniu; 21 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 2 głosach wstrzym. radni podjęli 
Uchwałę  Nr L/459/10 w sprawie  zmian w budżecie miasta Ełku na 2010 rok. Uchwała 
w załączeniu do protokołu.   

*   *    *
2) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego  na  realizację  zadań  związanych  z  funkcjonowaniem  Biura 
Regionalnego  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  w  Brukseli  w  2010  roku, 
w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążek  omówił  projekt  uchwały  i  wniósł 
o podjęcie.

 Przewodniczący Komisji  Budżetowej i  Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że  komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Nie zgłoszono formalnych wniosków.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej;  22 głosami „za”,  przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzymujących   radni  podjęli  Uchwałę  Nr  L/460/10  w  sprawie udzielenia  pomocy 
finansowej  Samorządowi  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  na  realizację  zadań 
związanych  z  funkcjonowaniem  Biura  Regionalnego  Województwa  Warmińsko-
Mazurskiego w Brukseli w 2010 roku.   Uchwała  w załączeniu do protokołu. W trakcie 
głosowania nieobecny radny Krzysztof Dudzis.

*   *   *
3)  Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy finansowej  Powiatowi  Ełckiemu na 
realizację zadania kultury fizycznej i sportu, związanego z  zakupem łodzi wioślarskiej 
„czwórki” regatowej Międzyszkolnemu Ośrodkowi Sportowemu w Ełku działającemu na 
rzecz społeczności powiatowej i gminnej, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił projekt uchwały. Poinformował, 
że  zgodnie z uchwałą nr XLIX/450/10 w sprawie zmian w budżecie chcemy przekazać 
Powiatowi  Ełckiemu dotację celową w kwocie 15.000 zł na zadanie z zakresu kultury 
fizycznej  i  sportu  związane  z  zakupem  łodzi  wioślarskiej  „czwórki”  regatowej 
Międzyszkolnemu Ośrodkowi Sportowemu w Ełku. Zostanie zawarta umowa z Powiatem 
Ełckim w tym zakresie.  Projekt  umowy został  przedłożony radnym. Następnie wniósł 
o podjęcie uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
> Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Tomasz Przekop poinformował, 
że na komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
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>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że  komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

W  związku  z  brakiem  formalnych  zastrzeżeń  do  projektu  uchwały 
Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie przedłożony projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej;   18 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 
wstrzymujących radni podjęli  Uchwałę   Nr L/461/10  w sprawie  udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Ełckiemu na realizację zadania kultury fizycznej  i  sportu, 
związanego z  zakupem łodzi wioślarskiej „czwórki” regatowej Międzyszkolnemu 
Ośrodkowi Sportowemu w Ełku działającemu na rzecz społeczności powiatowej i 
gminnej. Uchwała  w załączeniu do protokołu.  W trakcie głosowania nieobecni radni: 
T.Bińczak, I.Dzienisiewicz, Z.Jędrkiewicz, T.Makowski, J.Wielgat.

*    *    *
4)  Projekt  uchwały   w  sprawie  uchylenia  uchwały   w  sprawie  udzielenia  pomocy 
finansowej  w  formie  dotacji  celowej  Samorządowi  Województwa  Warmińsko-
Mazurskiego na realizację zadań związanych z funkcjonowaniem ośrodka przetwarzania 
danych,  w załączeniu do protokołu.

 Sekretarz   Miasta  M.Radziłowicz  omówił  projekt  uchwały.  W  uzasadnieniu 
poinformował, że celem podjęcia uchwały miało być uproszczenie sposobu rozliczania 
za  utrzymanie  ośrodka  przetwarzania  danych,  które  znajduje  się  w  Urzędzie 
Marszałkowskim w Olsztynie.  W związku  z tym,  iż  projekt  umowy przekazany przez 
Departament Społeczeństwa Informacyjnego zakładał finansowanie tegoż ośrodka przez 
okres  ponad  rok,  a  podjęta  uchwała  ograniczała  się  tylko  do  okresu  jednego  roku, 
nastąpiła  konieczność wprowadzenia zmian w projekcie umowy,  na którą nie wyraził 
zgody  Urząd  Marszałkowski  argumentując  fizyczną  niemożliwością  stosowania 
112 wzorców umów dla każdej z JST – uczestników projektu „wrota Warmii i Mazur”. 
Urząd marszałkowski postanowił powrócić do rozliczeń w formie faktur vat.  Następnie 
wniósł   o podjęcie uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że  komisja wyraziła pozytywną opinię.  

Nie podjęto dyskusji.
 Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej;  21 głosami „za”,  przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę   Nr  L/462/10  w  sprawie  uchylenia  uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Samorządowi 
Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  na  realizację  zadań  związanych 
z  funkcjonowaniem  ośrodka  przetwarzania  danych. Uchwała  w  załączeniu  do 
protokołu.  W trakcie głosowania nieobecni radni: T.Bińczak, Z.Jędrkiewicz.

*   *  *
5)  Projekt  uchwały  w  sprawie   zaopiniowania  zmiany  granic  Obszaru  Chronionego 
Krajobrazu Pojezierza Ełckiego, w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążek  omówił  projekt  uchwały  i  wniósł 
o podjęcie.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
> Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Tomasz Przekop poinformował, 
że na komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  T.Makowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała.
 Nie  zgłoszono formalnych zastrzeżeń do projektu uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały  w sprawie  jak  wyżej,  w  zaproponowanym  brzmieniu;  21 głosami  „za”,  przy 
0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr L/463/10   w sprawie 
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zaopiniowania  zmiany  granic  Obszaru  Chronionego  Krajobrazu  Pojezierza  Ełckiego. 
Uchwała  w załączeniu do protokołu.  W trakcie głosowania nieobecni radni: T.Bińczak, 
Z.Jędrkiewicz.

*   *  *

6) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie Gminy Miasta Ełk na lata 2010-2015,  w załączeniu do protokołu.

Pani  Irena Podlecka pracownik Biura Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych  i  Narkomanii   omówiła projekt uchwały.  W imieniu Prezydenta Miasta 
zgłosiła  autopoprawkę  na  wniosek  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego 
o dopisanie w treści programu, iż sprawozdanie z realizacji będzie przedkładane Radzie 
Miasta Ełku. Był zapis, że będzie przedkładane tylko Prezydentowi Miasta. 

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Wioletta  Paczkowska 
poinformowała,  że  na  posiedzeniu  komisji   wydano  pozytywną  opinię  do  projektu 
uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że  komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  T.Makowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie  zgłoszono formalnych zastrzeżeń do projektu uchwały.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem zgłoszonej autopoprawki; 19 głosami „za”, 
przy  0  głosach  „przeciw”   i  1  głosie  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę   Nr  L/464/10 
w  sprawie  przyjęcia  Miejskiego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w  Rodzinie 
Gminy Miasta Ełk na lata 2010-2015. Uchwała     w załączeniu do protokołu. W trakcie 
głosowania nieobecni radni:  Z.Jędrkiewicz, T.Przekop.

*   *   *

7)  Projekt  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do zmiany w części  miejscowego planu 
zagospodarowania  przestrzennego,  zwanego  „EŁK-CYPEL”  oraz  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego,  zwanego  „EŁK-PARKOWA”, w  załączeniu  do 
protokołu.

Naczelnik Wydziału PPiGN S.Chilicki omówił  projekt uchwały oraz potrzebę jej 
podjęcia.  Poinformował, że zmiany polegać mają na:
-  przesunięciu  nieprzekraczalnej  linii  zabudowy  do  granic  terenu  oznaczonego  na 
rysunku planu symbolem 26 ZP,
-  powiększeniu  terenów przeznaczonych na usługi  z  zielenią  towarzyszącą  w stronę 
rzeki,
- zwiększenia dopuszczalnej wysokości zabudowy usługowej do trzech kondygnacji,
-  wzbogaceniu  dopuszczonego  planem  wachlarza  usług  związanych  z  turystyką 
i rekreacją typu: fitness, wellness, basen.
Postanowiono również objąć zmianą kwartał 12US, przeznaczony pod usługi sportowe, 
w celu rozszerzenia jego funkcji.

Ponadto uznano, iż należy objąć zmianą również sąsiedni obszar, dla którego 
obowiązuje miejscowy plan, zwany „EŁK-PARKOWA”. 
W planie tym zawarte są zapisy, które blokują inwestycje na tym terenie. W kwartale 
2UG, UK zamieszczony jest zapis, który przewiduje lokalizację usług gastronomicznych, 
z  dopuszczeniem  lokalizacji  stacji  paliw  płynnych  wraz  z  myjnią  samochodów,  tylko 
w powiązaniu z obiektem gastronomicznym Mc Donald's. 
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Kwartał oznaczony symbolem 4UT, UI przeznaczony jest pod usługi związane z obsługą 
ruchu turystycznego oraz usług związanych z rekreacją, rozrywką i wypoczynkiem w tym 
usługi gastronomi
i  drobnego handlu.  W chwili  obecnej  teren ten użytkowany jest  przez Zgromadzenie 
Sióstr Benedyktynek i można byłoby włączyć go do kwartału oznaczonego symbolem 
1 UZ, przeznaczonego pod usługi ochrony zdrowia i opieki specjalistycznej.

Po  przeanalizowaniu  możliwości  wprowadzenia  zmian  w  przedmiotowych 
planach uznano, że będą one zgodne z ustaleniami Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Ełku  uchwalonego  Uchwałą 
Nr  XVIII/170/2000  Rady  Miasta  Ełku  z  dnia  26  kwietnia  2000  roku,  zmienionego 
Uchwałą Nr VIII/56/03 Rady Miasta Ełku z dnia 28 kwietnia 2003 roku oraz zmienionego 
Uchwałą Nr XLIX/ 457 /10 Rady Miasta Ełku z dnia 23 lutego 2010 r. 
 

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  I.Dzienisiewicz 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
>   Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  T.Makowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Wywiązała się dyskusja.
Radny  K.Siemienkiewicz  w  imieniu  Klubu Radnych  PO zgłosił  formalny  wniosek 

o  następujące  brzmienie  zdania   w §  1 ust.1  lit.  b)  „-  zmianą objęty  będzie  obszar 
oznaczony symbolem 2UG, UK.”  W projekcie uchwały widnieje zapis „- zmianą objęty 
będzie cały obszar objęty miejscowym planem zagospodarowania.”

 Radny R.Baranowski zwrócił uwagę na nieścisłości zapisów w przedłożonej radnym 
analizie  zasadności  przystąpienia  do  zmiany  w  części  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego,  zwanego  „Ełk-Cypel”  oraz  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego,  zwanego  „Ełk-Parkowa”  z  dnia  17.03.2010r. 
z  przedłożonym  wnioskiem   z  dnia  18.03.2010r.  Wypowiedział  się  przeciw 
podejmowaniu  uchwały. 

Radny T.Makowski  zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad  i nie podejmowanie 
w dniu dzisiejszym uchwały z uwagi na stanowisko Klubu Radnych PO oraz wypowiedź 
radnego R.Baranowskiego. Wnosi o odesłanie do Komisji Mienia Komunalnego, Prawa 
i Porządku celem ponownego szczegółowego przeanalizowania.
      Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie:

− wniosek  najdalej  idący  dot.  zdjęcia  z  porządku  obrad  projektu  uchwały 
i  odesłanie  do prac  w Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa i  Porządku;p  za” 
głosowało 7, „przeciw” 11, wstrzymało się od głosu 4. Radny K.Dudzis nieobecny 
w trakcie głosowania.

− wniosek dot.  zmiany zapisu  w § 1 ust.1 lit.  b);  „za”  głosowało  12,  przeciw 6, 
wstrzymało się od głosu 5. Wniosek został przez radnych przyjęty.

− projekt  uchwały  w  sprawie  jak  wyżej,  z  uwzględnieniem  zapisu  zgodnie 
z  przegłosowanym  wnioskiem;  15  głosami  „za”,  przy  5  głosach  „przeciw” 
i 3 głosach wstrzym. radni podjęli Uchwałę  Nr L/465/10 w sprawie przystąpienia 
do  zmiany  w  części  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego, 
zwanego  „EŁK-CYPEL”  oraz  w  części  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego,  zwanego  „EŁK-PARKOWA”.  Uchwała   w  załączeniu  do 
protokołu.  

*   *   *
8)  Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia   wymagań,  jakie  powinien  spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności  w 
zakresie  ochrony  przed  bezdomnymi   zwierzętami  oraz  prowadzenia  schronisk  dla 
bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk  i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części  na 
terenie  Miasta Ełku, w załączeniu do protokołu.
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Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił projekt uchwały.                     W 
uzasadnieniu między innymi poinformował, że  w związku ze zmianą zapisu  art. 7 pkt 3 
ustawy  z dnia 13 września 1996r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach ( Dz. U. 
z 2005r.   Nr 236, poz. 2008 ) wprowadzoną art. 11 ustawy   z dnia 23 stycznia 2009r. 
o  zmianie  niektórych  ustaw w związku  ze  zmianami  w organizacji  i  podziale  zadań 
administracji  publicznej  w województwie   (  Dz.  U.  nr  92,  poz.  753)   -  Rada Miasta 
zamiast  jak  dotychczas  Prezydent  Miasta  zobowiązana  jest  obecnie   do  określenia 
w drodze uchwały   wymagań,  jakie  powinien  spełniać  przedsiębiorca  ubiegający  się 
o  uzyskanie  zezwolenia  na  prowadzenie  działalności   w  zakresie  ochrony  przed 
bezdomnymi   zwierzętami  oraz  prowadzenia  schronisk  dla  bezdomnych  zwierząt, 
a także grzebowisk   i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części  na terenie Miasta Ełku.   
 Następnie wniósł  o podjęcie uchwały. 

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  zgłosił  dopisanie  w  podstawie 
prawnej wyrazów: „Rada Miasta uchwala”.  Następnie poprosił  o przedstawienie opinii 
przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski  poinformował, 
że  komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>   Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  T.Makowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Radny  R.Baranowski  zwrócił  uwagę  na  zapis  w   punkcie  7)  załącznika  nr  1. 
Poinformował, że w przepisach nie jest jasno sprecyzowane.  Nie chce, aby urzędnik 
decydował  kto i  jakie powinien posiadać kwalifikacje.  Prosi  o doprecyzowanie  zapisu 
w tym punkcie.

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek zgłosił formalny wniosek o wykreślenie 
punktu 7) w całości i punkt 8) wówczas staje się punktem 7).
          Nie  zgłoszono innych zastrzeżeń do projektu uchwały.
       Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski   poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej,  z uwzględnieniem autopoprawki;  21 głosami „za”,  przy 
0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. radni podjęli Uchwałę  Nr L/466/10 w sprawie 
określenia  wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 
zezwolenia  na  prowadzenie  działalności   w  zakresie  ochrony  przed  bezdomnymi 
zwierzętami oraz prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk 
i  spalarni  zwłok  zwierzęcych  i  ich  części   na  terenie   Miasta  Ełku.  Uchwała 
w  załączeniu  do  protokołu.   W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni:   T.Bińczak, 
T.Przekop.

*   *   *
9) Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budżetu Miasta Ełku 
na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach 
wpisanych do rejestru zabytków na terenie Miasta Ełku,  w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążek  omówił  projekt  uchwały  i  wniósł 
o podjęcie.

 Przewodniczący Komisji  Budżetowej i  Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że  komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  T.Makowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie zgłoszono formalnych wniosków.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt  uchwały  w  sprawie  jak  wyżej;  20  głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw” 
i 0 głosach wstrzymujących  radni podjęli  Uchwałę Nr L/467/10  w sprawie określenia 
zasad  udzielania  dotacji  z  budżetu  Miasta  Ełku  na  prace  konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków na 
terenie  Miasta  Ełku. Uchwała   w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania 
nieobecni radni Krzysztof Dudzis, T.Bińczak, T.Przekop.

*   *   *
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10) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasta Ełk do „Porozumienia między 
burmistrzami”  dotyczącego  opracowania  i  realizacji  działań  na  rzecz  zrównoważonej 
energii, w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążek  omówił  projekt  uchwały  i  wniósł 
o podjęcie.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski  poinformował, 
że  komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  T.Makowski 
poinformował, że komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. Komisja oczekuje 
wyczerpujących  informacji,  jakie  korzyści  będzie  miało  miasto  przystępując  do  tego 
porozumienia. Wyjaśnienia  wymagają również takie kwestie jak:
- kto jest autorem porozumienia,
- jakie miasta przystąpiły już do tego porozumienia,
- czy odbyły się już jakieś spotkania członków.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że  komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Wywiązała się dyskusja, która zakończyła się bez żadnych wniosków.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały  w sprawie  jak  wyżej;  18 głosami  „za”,  przy 3 głosach  „przeciw”   i  1  głosie 
wstrzymującym   radni  podjęli  Uchwałę  Nr  L/468/10  w sprawie przystąpienia  Gminy 
Miasta Ełk do „Porozumienia między burmistrzami” dotyczącego opracowania i realizacji 
działań na rzecz zrównoważonej energii. Uchwała  w załączeniu do protokołu. W trakcie 
głosowania nieobecny radny Krzysztof J.Wielgat.

*  *   *

11)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zawarcia  Porozumienia  z  Gminą  Ełk  dotyczącego 
powierzenia Gminie Miastu Ełk zadania w zakresie porad mieszkańcom Gminy Ełk w 
Punktach Konsultacyjnych  prowadzonych  w ramach Miejskiego Programu Profilaktyki 
Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  na  2010  rok  oraz  Miejskiego  Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2009-2012, w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążek  omówił  projekt  uchwały  i  wniósł 
o podjęcie.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski  poinformował, 
że  komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
> Przewodniczący Komisji  Turystyki,  Sportu i  Rekreacji  T.Przekop  poinformował,  że 
komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  A.Zawadzki 
poinformował, że  komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że  komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  T.Makowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt  uchwały  w  sprawie  jak  wyżej;  19  głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw” 
i  0  głosach wstrzymującym  radni  podjęli  Uchwałę Nr L/469/10  w sprawie zawarcia 
Porozumienia  z  Gminą  Ełk  dotyczącego  powierzenia  Gminie  Miastu  Ełk  zadania 
w zakresie porad mieszkańcom Gminy Ełk w Punktach Konsultacyjnych prowadzonych 
w ramach Miejskiego Programu Profilaktyki  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych 
na 2010 rok oraz Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2009-2012. 
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Uchwała   w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni: 
Z. Fadrowski, W.Paczkowska, J.Wielgat.

*  *  *
12) Projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy Przedszkola Samorządowego Nr 6 w Ełku 
przy ul. Toruńskiej 8A,  w załączeniu do protokołu.

Naczelnik Wydziału Edukacji S.Zalewski omówił projekt uchwały. 
Uzasadnienie do projektu uchwały:

Przedszkole Samorządowe nr 6 w Ełku mieści się przy ul. Toruńskiej 8A.  Swoją 
działalność rozpoczęło 25 lutego1975 roku. W bieżącym roku zaplanowane są obchody 
35 rocznicy powstania przedszkola.  Obecnie w przedszkolu funkcjonuje 6 oddziałów, 
w tym dwa oddziały integracyjne. Dyrektorem placówki  od 1992 r. jest Pani Krystyna 
Orzeł. W tym czasie „stworzyła”  przedszkole, do którego rodzice chętnie posyłają swoje 
dzieci.  Wspólnie  z  Radą  Pedagogiczną  i  Radą  Rodziców  wypracowała  model 
ujednolicenia  oddziaływania  wychowawczego  w  domu  i  w  przedszkolu.  Specyfiką 
Przedszkola Samorządowego nr 6 w Ełku jest praca z dziećmi o specjalnych potrzebach 
edukacyjnych,  posiadających  orzeczenia  do  kształcenia  specjalnego  i  opinie  do 
wczesnego  wspomagania  rozwoju,  integrowanie  dzieci  niepełnosprawnych  ze 
sprawnymi  rówieśnikami,  rozwijanie  talentów  i  zainteresowań  dzieci  na  miarę  ich 
możliwości,  wspieranie  rodziców  w  wychowaniu,  opiece  i  edukacji  ich  dzieci. 

Od wielu  lat  pracownikom naszej  placówki  przyświeca  idea niesienia  pomocy 
i  wspierania  dzieci  z  rodzin  niewydolnych  wychowawczo,  rodzin  zastępczych,  dzieci 
problemami funkcjonowania społecznego i zaburzenia zachowania. 
Mając  na  uwadze  potrzeby  i  wyposażenie  przedszkola  w  pomoce  dydaktyczne, 
wspomagające  pracę  nauczycieli  Pani  Dyrektor  podjęła  starania,  w  efekcie  których 
pozyskała na ten cel środki   z Ministerstwa  Edukacji Narodowej. 

Podstawę prawną do zmiany nazwy  przedszkola publicznego stanowią przepisy 
ustawy   o systemie oświaty oraz Statutu Przedszkola Nr 6 w Ełku. Właściwym organem 
gminy do zmiany nazwy przedszkola publicznego jest rada gminy.

W celu zmiany nazwy przedszkola – organy wewnętrzne przedszkola (Dyrektor, 
Rada Pedagogiczna, Rada Rodziców) zgodnie z obowiązującym Statutem przedszkola 
podjęły odpowiednią procedurę. Dyrektor  Przedszkola Samorządowego Nr 6 w Ełku w 
dniu 27 stycznia 2010 roku wystąpił z wnioskiem do Prezydenta Miasta Ełku o podjęcie 
procedury dotyczącej zmiany nazwy przedszkola. 

W okresie poprzedzającym złożenie wniosku Przedszkola Samorządowego Nr 6 
w Ełku wykonało czynności i prace przygotowawcze związane ze zmianą nazwy. W tok 
prac przygotowawczych została włączona cała społeczność przedszkola, tj. pracownicy 
przedszkola  pedagogiczni  i  niepedagogiczni,  rodzice  dzieci  uczęszczających  do 
przedszkola oraz wychowankowie przedszkola. 

Jednym  z  zadań  wychowania  jest  rozwijanie  w  dziecku  poczucia 
odpowiedzialności za region, kraj, świat oraz szacunku do tego, co zostało mu dane w 
dziedzictwie kulturowym  i przyrodniczym. W związku przygotowaniami do zmiany nazwy 
placówki zostało zaplanowanych i podjętych szereg działań wprowadzających dzieci w 
świat kultury, tradycji, historii, rozbudzających ciekawość świata i kształtujących postawy 
obywatelskie, m.in.:
a) wrzesień 2009 r. – Festyn Integracyjny
b)  Listopad  2009  r.  -  Poranek  poetycko-muzyczny;   Przedszkolaki  –  Ojczyźnie, 
poprzedzonego  cyklem  zajęć,  których  głównym  celem  było  budzenie  poczucia 
tożsamości narodowej; „słodka „ akcja – Andrzejkowe Wróżby.
c) Grudzień 2009 r. - Konkurs plastyczny Przedszkole – Drugo dom.
W ciągu  całego  roku odbyły  się  spotkania  dzieci  z  ludźmi  o  różnych  interesujących 
zawodach, wskazując na społeczną rolę i użyteczność ich zawodów.
d) Styczeń – luty 2010 r. - Bo Ełk to moje miasto rodzinne”- cykl zajęć umożliwiających 
dzieciom poznawanie najbliższego środowiska społeczno-przyrodniczego.
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W  wyniku  prac  przygotowawczych  została  zaproponowana  zmiana  nazwy 
przedszkola
z  obecnej:  Przedszkole  Samorządowe  Nr  6  w  Ełku –  na  Miejskie  Przedszkole 
„Światełko”. Nowa nazwa przedszkola została wyłoniona w drodze plebiscytu, w którym 
udział wzięli rodzice, dzieci i pracownicy przedszkola. Nowa nazwa Miejskie Przedszkole 
„Światełko”  w  Ełku   uzyskała  akceptacje  Rady  Pedagogicznej  i  Rady  Rodziców 
Przedszkola. Wnioskodawcy dokonali wyboru nowej nazwy w sposób demokratyczny i 
wybór  ten  uzasadnili.  Wybór  tej  nazwy  związany  jest  z  pracą  dydaktyczno-
wychowawczą  placówki.  Szczegółowa  dokumentacja  związana  z  procedurą  zmiany 
nazwy  znajduje  się  w  placówce.  Nowa  nazwa  niesie  w  sobie  poszerzanie  oferty 
edukacyjnej, tak by dzieci o różnych psychofizycznych możliwościach mogły rozwijać się 
harmonijnie  we  wszystkich  sferach.  Realizujemy  wiele  zajęć,  projektów 
i programów dających szansę na realizację i rozwój zgodny z predyspozycjami dzieci 
i oczekiwaniu rodziców. Są to miedzy innymi zajęcia indywidualne w ramach wczesnego 
wspomagania rozwoju.  z oligofrenopedagogami i  logopedą,  zajęcia logopedyczne dla 
dzieci   z wadami wymowy,  zajęcia z elementami muzykoterapii  dla dzieci w grupach 
integracyjnych,  zajęcia  z  rytmiki,  zajęcia  teatralne,  koła  plastycznego,  realizacja 
programów autorskich  w zakresie edukacji muzyczno-ruchowej, regionalno-kulturowej, 
orientacji  w schemacie ciała,  wspierania rozwoju mowy,  współpracy z rodzicami oraz 
adaptacji.

W  opinii  Wydziału  Edukacji  miejskie  przedszkola  publiczne  poprzez  zmianę 
swoich nazw wypracowują pewien swoisty charakter działalności, a także  identyfikują 
się  z nazwą
oraz podejmują stosowne działania dydaktyczno - wychowawcze.

Należy nadmienić, iż podążanie przedszkoli miejskich w kierunku  przyjmowania 
nazwy własnej ma także charakter porządkujący placówki na mapie edukacyjnej Ełku. 
Na przełomie ostatnich lat  zmiany nazwy przedszkoli  dokonały:  Miejskie Przedszkole 
„Niezapominajka”, Miejskie Przedszkole „Bajka”, Miejskie Przedszkole „Mali Odkrywcy” 
i Miejskie Przedszkole „Słoneczna Ósemka” w Ełku. 

Na  podstawie  obserwacji  Wydziału  Edukacji  i  uwag  Dyrektorów  przedszkoli 
można stwierdzić, iż w odbiorze społecznym chętniej przyjmowana i akceptowana jest 
nazwa własna oddająca m.in. charakter danej placówki. 

Podjęcie  przez  Radę  Miasta  Ełku  przedmiotowej  uchwały  wywołuje  skutek 
finansowy związany z poniesieniem wydatków na zmianę szyldu i pieczęci przedszkola 
(z budżetu przedszkola).

Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  A.Zawadzki 
poinformował, że  komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt  uchwały  w  sprawie  jak  wyżej;  22  głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw” 
i  0  głosach  wstrzymujących   radni  podjęli  Uchwałę  Nr  L/470/10  w sprawie zmiany 
nazwy  Przedszkola  Samorządowego  Nr  6  w  Ełku  przy  ul.  Toruńskiej  8A. Uchwała 
w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny Krzysztof Dudzis. 

*   *    *
13) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Adama Zaparta, w załączeniu 
do protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Jan  Wielgat  poinformował,  że  Komisja 
po zapoznaniu  się  z  dokumentami  związanymi  ze  skargą  Pana  Adama  Zaparta, 
która została  przekazana  według  właściwości  Radzie  Miasta  postanowieniem  Wójta 
Gminy  Ełk  z  dnia  19 lutego 2010r. oraz  po  wysłuchaniu informacji  przedstawionych 
przez Kierownika Referatu Lokalowego D.Mandziarz, uznała skargę za bezzasadną. 

Komisja  proponuje uznać za bezzasadną skargę złożoną przez Pana  Adama 
Zaparta.
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Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  jak  wyżej  wraz 
z  uzasadnieniem.  Niniejszy  wniosek  Komisja  przyjęła  w  głosowaniu  jawnym: 
4 głosami "za" – jednomyślnie. 

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt uchwały w sprawie  jak wyżej,  z propozycją zapisu, aby uznać za niezasadną 
skargę z dnia złożoną przez Pana Adama Zaparta;  21 głosami „za”,  przy 0 głosach 
„przeciw”  i 0 głosach wstrzymujących  radni podjęli  Uchwałę Nr L/471/10  w sprawie 
rozpatrzenia  skargi  Pana  Adama  Zaparta. Uchwała   w  załączeniu  do  protokołu. 
W trakcie głosowania nieobecni radni: K.Dudzis i A.Zawadzki.
 
Do punktu -7-
          Dyrektor Sekcji  Socjalnej MOPS w Ełku ani B.Piątek omówiła sprawozdanie 
z  działalności  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Ełku  za  rok  2009. 
Sprawozdanie   w załączeniu do protokołu.

Sprawozdanie  z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku za 
rok 2009 omawiane było szczegółowo na poszczególnych komisjach

Zastępca Przewodniczącego Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych 
Z.Jędrkiewicz  poinformował,  że  komisja  wydała  pozytywną  opinie  do  sprawozdania 
z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku za rok 2009.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował,  że   komisja   przyjęła  do  wiadomości  sprawozdanie  z  działalności 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku za rok 2009.

Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku 
T.Bińczak poinformował, że  komisja  zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku za rok 2009.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski stwierdził, że radni zapoznali się ze 

sprawozdaniem i nie wnieśli uwag. 

Do punktu -8-
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  odczytał  propozycje  Stanowiska 

w  sprawie  zagospodarowania  terenu  przy  skwerze  na  rogu  ulic  Małeckich   i  Armii 
Krajowej. Projekt Stanowiska w załączeniu do protokołu.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady Miasta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  stanowiska  w 

sprawie zagospodarowania terenu przy skwerze na rogu ulic Małeckich  i Armii Krajowej; 
21  głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach  wstrzymujących  radni  podjęli 
Stanowisko  w sprawie w sprawie zagospodarowania terenu przy skwerze na rogu ulic 
Małeckich   i  Armii  Krajowej.   Stanowisko    w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie 
głosowania nieobecni radni: K.Dudzis i A.Zawadzki.

Do punktu -9-
Radny Romuald Baranowski przypomniał, że na ostatniej sesji zgłosił  interpelację 

w  sprawie  gospodarki  odpadami  w  mieście.  Otrzymał  odpowiedź,  którą  podpisał 
Prezydent T.Andrukiewicz, ale jest to dziedzina, którą zajmuje się Zastępca Prezydenta 
W.Szelążek.  Zacytował  treść  odpowiedzi  „Zgodnie  z  obowiązującymi  przepisami 
sprawozdanie  z  realizacji  planu  organ  wykonawczy  gminy  przedkłada  radzie  gminy 
i zarządowi powiatu w terminie do dnia 31 marca po upływie okresu sprawozdawczego.” 
Tak rzeczywiście ustawa mówi, ale dalej w piśmie czytamy: „ Odnosząc to do związku 
międzygminnego, w tym wypadku rolę gminy pełni Zgromadzenie Związku. W związku z 
powyższym  Związek  Międzygminny  „Gospodarka  Komunalna”  nie  ma  obowiązku 
przedkładania  Radzie  Miasta  Ełku  sprawozdania  z  realizacji  planu  gospodarki 
odpadami,  ale  może  złożyć  informację  o  tym,  że  na  Zgromadzeniu  Związku 
sprawozdanie z jego realizacji zostało przedstawione.”  
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Plan odpadami dotyczy miasta, otrzyma go zarząd powiatu, ale rada miasta już tego 
sprawozdania  nie  otrzyma.  Radny  zacytował  zapis  ze  str.  100  planu  gospodarki 
odpadami  przyjętego  przez  Zgromadzenie  Związku  Międzygminnego,  gdzie  czytamy 
między innymi: „ Kolejnym elementem zarządzania i monitorowania systemu gospodarki 
odpadami  jest  sporządzenie  raz  na  dwa  lata  raportu  postępu  z  wdrażania  planu. 
Przekazywane są one przez organ wykonawczy do do rad gmin.”  W związku z tym 
zapisem radny zadaje pytanie jak się ma odpowiedź, że Zgromadzenie Związku nie ma 
obowiązku przekazywania radzie gminy do tego dokumentu przyjętego przez Związek 
Międzygminny ?

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Włodzimierz  Szelążek  poinformował,  że  odpowiedź  na 
interpelację  radny otrzyma na piśmie.  

      Do punktu -10-
Radny Wojciech Kwiatkowski  poinformował,  że kilka miesięcy temu poprosił  o 

zmianę oświetlenia  na wiadukcie  ulicy  Dąbrowskiego.  Zamontowane  tam są żarówki 
bardzo energochłonne,  zwykłe żarówki wkręcone w oprawy sprzed  około 40 lat,  nie 
dające  światła,  90%  energii  z  tych  żarówek,  jest  energią   cieplną.  Jeździmy  pod 
ciemnym wiaduktem. Radny zwraca się z zapytaniem i prosi o odpowiedź na piśmie co 
w tym temacie  zrobiono ? 

Radny  Tomasz  Bińczak  na  ręce  Przewodniczącego  Rady  Miasta  w  imieniu 
Koalicyjnego  Klubu  Radnych  Prawa  i  Sprawiedliwości   przekazał stanowisko  Klubu 
dotyczące projektów uchwał, które były przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. Stanowisko 
Koalicyjnego Klubu Radnych Prawa  i Sprawiedliwości  w załączeniu do protokołu. 

Radny Konrad Siemienkiewicz powtórzył  wniosek zgłoszony na Komisji  Mienia 
Komunalnego Prawa i Porządku aby  zamontować spowalniacze na ulicy M.M. Kolbelgo 
przy Szkole Podstawowej nr 5.

Radny  Zdzisław  Fadrowski  w  kontekście  podjętego  w  dniu  dzisiejszym 
stanowiska zwrócił się z prośbą, aby przygotowując grunty do sprzedaży uwzględniać w 
koncepcjach  również działalność dotychczasowych użytkowników, dzierżawców gruntu. 
Dzisiaj  mieliśmy  przykład,  gdzie  przygotowywany  grunt  pod  zagospodarowanie  -  na 
przeciwko  poczty,  nie  uwzględniał  w  koncepcji  zagospodarowania  terenu 
dotychczasowej wieloletniej działalności na tym terenie.  

Przewodniczący  Rady Miasta Waldemar Pieńkowski poinformował:
na  prośbę  pisemną  Prezydenta  Miasta  Komisja  -  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji 
wytypowała  trzech  przedstawicieli  do  prac  w  Kapitule  ds.  Stypendiów  i  Nagród 
Sportowych: 
> radną Wiolettę Paczkowską,
> radnego Romualda Szulińskiego,
 > radnego Krzysztofa Dudzisa.
Instytut Studiów Politycznych Polskiej Akademii  Nauk przesłał 23 ankiety włożone do 
zaadresowanych  i  opłaconych  kopert  zwrotnych  z  prośbą  aby  chętni  radni  po  ich 
wypełnieniu  odesłali. Niniejsze ankiety zostały rozdane radnym.

Do punktu -11-
Wobec wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar 

Pieńkowski  zamknął  obrady  L  sesji  Rady  Miasta  w  dniu   30  marca  2010  roku 
o godzinie 1442 .

Protokołowała:
Elżbieta Liziewska      Przewodniczył obradom:

                               Waldemar Paweł Pieńkowski
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